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Good Day all BBRGC members.

 THE LATEST AND GREATEST ON HUNTING ON THE BASE !!!!!!!!!!!!!!!
HUNTING The access to the Range Training Areas (RTA’s), as well as normal club activities and events are now open again to all members of the BBRGC. Please note this does not include access to other buildings, amenities and activities on the base.
There is a ranges dates, currently on the calendar, for the hunters shooting qualification and Safety brief this Saturday and Sunday Sept 11 & 12. There will be shoots at 08:00hrs, 10:00 hrs and 12:00hrs. Also the archery qualification will be run at the indoor archery range.

DO NOT be Late for the shooting qual and ensure that you arrive at the range 15-20 minutes before the qual shoot so you get your shooting safety brief and help get the range set up. Ensure your have your trigger locks, ear defenders and eye protection so you will be eligible to shoot.
The Safety Brief will be at 11:00hrs at the ID archery range with a second brief if required, later in the day.

Ensure that you have the weapon(s) that you plan to use and remember that only slugs (single projectile ammunition) can be used with shotgun for deer.

Your also need to bring your Outdoors Card as we need the numbers and expiry date for your card. We need your 2021 deer license number also if you are hunting with a shotgun or black powder weapon we need the number of your PAL and the expiration date. With all of the info that we require we are advising you that after you have provided your info that you take a moment to ensure that we have captured it properly. Mistakes of improper info being provided to the club will be partially if not solely your fault.

On a final note we will update you on the Doe Tags as currently this is not looking good as COVID has also played havoc at the MNR.

Hope to see the hunters this weekend.

Good Luck to all with the upcoming hunts 😊
Yours in Conservation

Your Hunting Directors

Bonjour à tous les membres du BBRGC
Information importantes pour la chasse sur la base! 

CHASSE, l’accès aux aires d’entrainements et toutes activités du club sont maintenant ouvertes pour tous les membres du club! 

Les dates pour les tirs de Qualifications et le briefing de sécurité pour les chasseurs sont présentement sur le calendrier pour ce weekend soit Samedi et Dimanche 11 et 12 Septembre. Il y aura de relève à 0800hrs, 1000hrs et 1200hrs. Il y aura aussi les qualifications de tir à l’arc au champ de tir à l’arc intérieur.

Prière de ne pas arriver en retard, soyez 15-20 min à l’ avance pour recevoir le briefing et prêter main forte pour préparer le range. Assurer vous d’avoir vos cadenas d’armes, protège oreilles et lunette balistique pour être éligible de tiré. Assurer vous d’avoir vos arme avec lesquelles vous aller chasser et des munitions de style ‘Slug’ seulement pour la chasse au chevreuil. 

Pour les chasseurs à l’arc, le briefing de sécurité sera à 1100hrs au champ de tir intérieur avec un deuxième briefing plus tard si nécessaire. 

Prière d’avoir en votre possession votre carte plein air, votre license de chasse pour le chevreuil 2021 et si vous chasser avec une arme à feu ou poudre noir, votre carte de possession et acquisition. Il est en votre devoir de vous assurer que l’information nécessaire à votre sujet est exacte donc il est important de réviser votre information. 

Nous vous tiendrons au courant pour les licences de femelles car avec le COVID, les Ministère ont eux aussi beaucoup de problèmes. 

Aux plaisirs de vous voir ce weekend. 

Votre en Conservation. 

Votre directeur de chasse 
